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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2019/20:1755 Smittspårningskapacitet i Västmanland

Regionernas mål om att återigen påbörja en identifiering och kartläggning av 
covid-19 hindras nu av att kapaciteten runt om i Sverige är för dålig. 
Smittspårningen är ett viktigt verktyg för att bromsa och hindra vidare 
smittspridning i Västmanland.

Enligt en undersökning som SVT gjort i landets 21 regioner visar det sig att alla 
har långt ifrån den kapacitet som behövs för att klara det uppdrag som 
Folkhälsomyndigheten ställt. Vice smittskyddsläkaren i Västmanland svarar så 
här: ”Under en tid har smittspårningen skett kring alla fall, men inte alltid och 
inte nu.”

Risken att få en ökad smittspridning eller en andra våg av pandemin är nu 
överhängande.

Med anledning av detta vill jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Vad avser ministern att göra för att Sveriges regioner ska kunna öka sitt 
smittspårningsarbete?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-07-08
Besvaras senast
2020-07-22
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Överlämnas enligt uppdrag

Ann Larsson


